
 

 

 

 

V OSTRAVSKÉ OSTRAVAR ARÉNĚ VYBUCHLA BOMBA 

 

Francie – Česká republika 0:3 (22:25, 19:25, 32:34) 
Francie: Ngapeth, Chinenyeze, Patry, Clevenot, Le Goff, Brizard, libero Grebennikov. Střídali: Louati, Faure, 

Toniutti 

Česká republika: Galabov, Zajíček, Hadrava, Vašina, Polák, Bartůněk, libero Moník. Střídali: Bartoš, Finger, 

Janouch, Licek 

Jakub Janouch (kapitán ČR): „Mám velikou radost, já osobně jsem chtěl hrát radši s Francií než s Německem, a 

nakonec jsme zopakovali totéž co v osmifinále ME před čtyřmi roky, tenkrát Francie vyhrála Světovou ligu a padla 

s námi, teď olympiádu a my je opět porazili. Dnes nám v hale fandili neskutečně všichni a já jim moc děkuji. Jsem 

strašně rád za výhru 3:0, jak kvůli hráčům, tak vedení i divákům. Když ve čtvrtfinále zopakujeme dnešní nasazení 

a volejbalovost, máme šanci zase uspět. Dnes si to užijeme, zítra už se ale musíme plně soustředit na další zápas.“ 

Adam Bartoš (smečař ČR): „Byl to neuvěřitelný zápas a my jsme hráli úplné maximum. Poslední set byl 

neskutečný a já jsem moc rád, že jsme ho ustáli v hlavě. Moc děkujeme fanouškům, atmosféra byla až elektrizující. 

Ve čtvrtfinále musíme předvést to co dnes a já věřím, že když budeme takhle hrát, tak to vyjde.“ 

Jiří Novák (trenér ČR): „Já budu dneska výjimečně stručný, i když zrovna po takovém zápase bych se mohl 

rozpovídat. Sice jsme vyhráli a předvedli skvělý výkon, ale tím to končí. Všichni moc dobře víme, co se stalo po 

vítězství nad Slovinskem, a to se v žádném případě nesmí opakovat. Musíme se totiž připravit na další zápas, vletět 

na ně a zase se rvát. Jaký pak bude výsledek, tak to uvidíme." 

Jean Patry (univerzál Francie): „Čeští volejbalisté dnes hráli výborně a hnalo je neskutečně domácí publikum. 

Dnešní výsledek je určitě pro všechny překvapení, ale my nejsme stroje a bohužel už jsme všichni i hodně unavení, 

jak psychicky, tak fyzicky a pak se to může takhle zkomplikovat.“ 

  

Výsledkový servis č. 2   19. září 2021 

 



Nevstoupíš dvakrát do stejné řeky… 
Více než 5 000 fanoušků zavítalo ve 

středu do Ostravar Arény, aby si zde 

naposledy vychutnalo atmosféru ME 

ve volejbalu mužů. V závěrečném 

čtvrtfinálovém souboji čeští hráči už 

podruhé na tomto šampionátu změřili 

síly se Slovinskem, výhru ze skupiny 

však zopakovat nedokázali. Do 

semifinále tak po vítězství 3:0 míří 

slovinský tým, na kterého čeká 

v Katovicích domácí Polsko, druhou 

semifinálovou dvojici pak tvoří Srbsko 

a Itálie. Ostrava se naopak 

s mistrovstvím Evropy loučí. I přes 

poslední porážku patří českým 

volejbalistům za jejich předvedené 

výkony veliká pochvala, poděkování si 

ale zaslouží i všichni diváci, kteří po celou dobu hnali domácí hráče neskutečně dopředu a vytvořili jim v průběhu 

celého šampionátu vynikající atmosféru. Dohromady jich do ostravské haly během mistrovství Evropy přišlo 

fandit 30 025! 

Česká republika – Slovinsko 0:3 (21:25, 19:25, 25:27) 
Jakub Janouch (kapitán ČR): „Je to smutný konec, prohráli jsme ve třech setech a strašně mě to mrzí vůči divákům, 

že jsme dnes nezlomili třetí set, možná by se to pak celé otočilo, možná ne. V první řadě hrozně moc děkuju fanouškům, 

kteří tu vytvořili neskutečnou atmosféru, a dneska jich tu bylo úplně nejvíc. Musím taky pogratulovat Slovincům, protože 

hráli úplně jiný volejbal než v prvním zápase. Jsem moc pyšný na všechny kluky, jak ME zvládli, všichni makali na 

maximum a myslím, že jsme diváky bavili. Oni samozřejmě ale měli velký podíl na našem výkonu.“ 

Jan Hadrava (univerzál ČR): „Šampionát jsme začali dobře, pak jsme měli lehčí výkyv, ale postoupili jsme ze skupiny 

a pak sehráli krásný zápas proti Francouzům, kde výhru nikdo nečekal. Možná jsme se v pondělí až moc namlsali a 

s Francouzi asi překročili i trošku svůj stín. Dnes rozhodly detaily, Slovinci výborně bránili, nejenom na bloku, ale hlavně 

v poli. Pro nás, a hlavně pro mladý kluky, je to super zkudyž porazili Drbskošenost do budoucna, navíc jsme měli možnost 

se tady rozloučit posledním zápasem, který se v Ostravě hrál. Atmosféra tu byla skvělá a diváci vytvořili vynikající kulisu, 

za což jim patří velké poděkování.“ 

Jiří Novák (trenér ČR): „Dostali jsme se do stádia, kdy zkrátka jenom nadšení nestačilo. Potřebovali jsme tomu dát 

trochu více „volejbalovosti", ale na druhou stranu Slovinci dneska hráli výborně a k ničemu nás nepustili. Bohužel, když 

jsme se ve třetím setu zvedali, tak jsme v jednom postavení zase vyrovnali. Následně se to tahalo až do konce, než rozhodl 

jeden balón.“ 

Marek Pakosta (předseda ČVS): „Bylo by hezké, kdybychom dnes dokázali vyhrát třetí set, kterým jsme se vrátili do 

zápasu, v prvních dvou sadách nám bohužel nefungovala obrana jako v minulých utkáních a Slovinci dobře útočili. Co 

se týká hodnocení celého turnaje, kluci předvedli úžasný výkon a v některých zápasech hráli na 120 % a rozhodně 

předvedli to, na co mají možnosti. Diváci určitě ocenili bojovnost a energii, která v týmu byla. Nepatříme úplně do 

evropské špičky a to, že jsme dokázali porazit Slovinsko ve skupině a Francii je pro všechny hráče velmi důležitý bonus, 

pro jejich sebevědomí i další vývoj jejich kariéry.“ 

Alen Pajenk (blokař Slovinska): „Byl to pro nás těžký zápas, protože Čechy poháněli neskuteční fanoušci. Dnešní 

publikum bylo jako jejich sedmý hráč. Každopádně jsme je zatlačili na servisu, což byla naše klíčová zbraň. Když jsme to 

podpořili úspěšnými bloky a dobrou hrou v obraně, mohli jsme vyrazit do protiútoků. Ve třetím setu hrál náš soupeř 

výborně, ale my jsme tu koncovku, díky Bohu, zvládli.” 

 Slovinci nakonec došli až di finále, jako na minulém šampionátu a opět zůstali „na štítě“. Mistry Evropy 

se stali Italové, po výhře v tiebreaku. Bronz brali domácí Poláci, když porazili Srbsko 



Severomoravská extraliga a nové tváře v ní…   BLACK VOLLEY BESKYDY 

Z polského týmu Jastrzebski Wegiel přichází  
mladý univerzál Marek Komorowski. 

 

 

Smečař Jakub 
Motyčka 
opouští 
zlínskou Fatru, 
aby posílil útok 
Beskyd 

 

 

 

 

S přestupy hráčů z Ostravy do týmu Black Volley se roztrhl pytel, sestavu blokařů Beskyd rozšíří Ondřej Muroň. 

 

Další mladý hráč míří do družstva Beskyd, je 

jím libero Dominik Jelen z Ostravy. 

Mladý nahrávač Adam Provazník opustil Brno  

 

 

 

 
 

 

Na svoji první evropskou štaci se z Grand Canyon University chystá americký blokař Ian McLain 



Včera odletěla naše reprezentace na mistrovství světa kategorie U21 
Mistrovství světa mužů U21 spolupořádá od 23. 9. - 3. 10. 2021 Itálie a Bulharsko. Zraky českých 

fanoušků se budou upírat ke skupině A v Cagliari, kde se svěřenci Jana Svobody střetnou s týmy 

Egypta, Thajska a domácí Itálií. Tým vede Jan Svoboda a je složen z hráčů mimo náš kraj. 

Poprvé v historii budou české týmy bojovat o Superpohár 
Kola volejbalu se nezastaví ani po reprezentační sezóně. Volejbalový svaz přichází s horkou novinkou. Před zahájením 
naší nejvyšší soutěže se v Liberci sejdou vítězné týmy loňského ročníku UNIQA extraligy a Českého poháru, aby se poprvé 
v historii utkaly o Superpohár. Po strhujícím ME v Ostravě uvidíme opět kvalitní volejbal, tentokrát na klubové úrovni. 
Hrát se bude v Liberci dnes od 17 hodin Karlovarsko vyzve Duklu a od 20 hodin Dukla olomouckou Univerzitu. Oba zápasy 
můžete sledovat v přímých přenosech na ČT Sport. 

 

NERAD NĚCO KOPÍRUJI BEZ VLASTNÍHO KOMENTÁŘE – DNES ČINÍM VÝJIMKU.   MUŽI VE STÍNU – Zdeněk 
Haník 

Česko žasne nad spanilou jízdou 

volejbalového nároďáku. Obdivuje 

výkony Hadravy, Vašiny & spol, 

uznale pokyvuje nad prací trenéra 

Jiřího Nováka, ale ani netuší, že jsou 

tu další, kteří zásadním způsobem 

utvářejí obraz tohoto sympatického 

týmu. Nejsou vidět, ale jejich vklad 

je obrovský. Míla JAVŮREK zvaný 

„Jambo“, manažer týmu, který dělá 

všechno proto, aby se hráči cítili 

dobře, aby se nemuseli starat o nic 

jiného než výkon, aby kontakt týmu 

s okolím probíhal hladce. Zkrátka 

jeho džob se nazývá „pohoda v 

týmu“. A pak je tu Zdeněk SKLENÁŘ, 

computer týmu s lidskou tváří. 

Analytik, který umí trenéru 

Novákovi zprostředkovat data o 

soupeřích z celého světa v řádu 

minut. Navíc má na rozdíl od 

některých jiných statistiků / ne od 

všech, abych se někoho nedotkl / 

schopnost statistická data 

interpretovat do volejbalového jazyka a je vlastně zakukleným asistentem trenéra. Tihle dva chlapíci se musí 

smířit s tím, že ať bude úspěch jakýkoli, oni vždy zůstanou ve stínu. Tak jsem jen chtěl těmito řádky 

připomenout, aby to český volejbalový národ věděl … 

 

No a také něco „z frýdecko-místeckých luhů a hájů, či spíše kurtů a hal“ 

Okresní přebor mužů čítá celkem sedm celků: TJ Sokol Mosty u Jablunkova, SK Metylovice, TJ Sokol Palkovice, SK 

Třanovice, TJ Sokol Nýdek a VK Raškovice AB 

Do okresního přeboru žen se přihlásily čtyři týmy: VK Raškovice, TJ Sokol Palkovice, Volejbal Kozlovice a SK 

Metylovice 

V Janovicích, dne 20.9.2021, zapsal Brouk z Beskyd 


